
 
 
 
 
Referat fra bestyrelsesmødet den 5. november kl. 1820  AAB2 
 
Tilstede: Johan, Rikke, Hasse, Sofie  
Referent: Johan og Sofie  
 
 

Emne  Ansvarlig  Udvikling 

YouSee Kabel 
TV el. 
alternativer 

Sofie har været i 
kontakt med 
YouSee og fået et 
tilbud for 2016 

Grundpakken vil koste: 189 kr. pr. måned, pr. tilslutning
(prisen er inkl. Koda/CopyDan) 
  
Derudover kan tilkøbes ekstra kanaler. Prisen 
forhandles stadig. 
 
Pris for Mellem og Fuldpakke forhandles stadig. 
 
Der er 9 måneders binding hvis aftalen skal opsiges, 
men hvis vi vælger en anden løsning fra samme 
udbyder (YouSee) vil det kun tage et par uger at 
omstille anlægget til individuelt kanalvalg. 
 
Bestyrelsen har besluttet at antenne på taget er for 
utidssvarende og måske overflødiggøres af nyt digitalt 
signal i nær fremtid.  
 
Sofie forbereder et oplæg om samtlige muligheder til 
næste møde. 

Husleje  Johan  Bestyrelsen har indsendt vores budgetforslag til 
Organisationsbestyrelsen og argumenteret for 
nedstemningen af AAB’s foreslåede huslejestigning på
4 %. Vi har modtaget en bekræftelse fra OB og 
afventer nu en afgørelse.  
Bestyrelsen har samtidig klaget over forløbet med 
budgetgennemgang og arbejdet med DVplanen som vi
ligeledes  afventer svar på.  

Vaskehus  Hasse  Den ene vaskemaskine har været ude af drift, men 
virker tilsyneladende igen. Skulle der fremadrettet 
opstå problemer med en eller flere af maskinerne 
bedes I kontakte Hasse i nr. 7.4.th. 

iPad  Sofie  Tidligere bestyrelse indkøbte en iPad til 
foreningsarbejdet. Den nuværende bestyrelse har ikke
behov for denne, hvorfor vi nu forsøger at sælge den. 
Sofie indsamler tilbud på brugt iPad fra dba.dk m.fl. og
sælger derefter denne. 

Pærer i 
opgange og på 
loft 

Johan  Johan sørger for at hente de indkøbte pærer fra 
fyrrummet op, så beboerne selv kan stå for at udskifte 
pærer når de springer. Dette er langt billigere end at 
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tilkalde AAB hver gang en pære ikke virker. Michael 
Balmer har tilbudt at udskifte de pærer der pt. ikke 
lyser.  

AAB  Lennart  Johan 
 

Lennart skal rykkes for følgende: 
 Udlejning af #5  hvad skal der til for at gøre den

klar (lovlig)? Hvem annoncerer og overvåger 
arbejdet? 

 Der er muligvis skadedyr i arkivet (pibende lyd 
under mødet i kælderen nr. 3)  tilkald 
skadedyrsbekæmper 

 Adgang til arkivrum skal generhverves  der 
behøves selvstændig nøgle 

 Budgetopfølgning fra 3. kvartal (30.09.15) 
 Opdatering på gennemgang af lejemål 
 Forklaring på det af AAB udsendte brev om 

betaling for altaner. Hvad skyldes det? 

Tagterasse  Johan  Jens Harild skal sættes i gang med at lave et 
tidssvarende budget til tagterrassen. 

Ideer  Hasse/Johan/Rikke  Skal vi lave en gameraften i fælleslokalet for de store 
børn? 

Næste møde  ALLE inkl. Lennart  Torsdag d. 26.11.15 kl. 17.0019.00 
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